
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 12/22

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 17.05.2022 klo 16.15

Paikka: Opinkiven sauna, Keskussairaalantie 2

Läsnä: Tiia Hallamaa

Ella Hulanmäki

Heidi Hakamäki

Minea Nirhamo saapui 18.15

Emma Kola saapui 17.06

Inka Perokorpi

Janetta Ottosson saapui 16.20

Atte Urama saapui 18.15

Siru Kirkelä

Sara Kangassuo

Saara Kaarakainen

Jimi Rytkönen

Lotta Miettinen

Juulia Kytömäki

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa avasi kokouksen klo 16.18.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Toimikuntakuulumiset 7.3. YVV-toimikunta

Kohtaan Toimikuntakuulumiset 7.4. Opintoasiatoimikunta



Kohtaan Hupi 9.4. Jano ry:n vuosijuhlat, 10.9.

Kohtaan Hupi 9.5. Herkkuapprot 21.9.

Kohtaan Hupi 9.6. Pedagon syksyn tapahtumat

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

Janetta Ottosson saapui 16.20.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Saara Kaarakainen ja Sara Kangassuo.

Pöytäkirjantarkastajat pitävät myös nakkilistaa kokouksen aikana jaetuista tehtävistä.

5. Menneet tapahtumat

5.1. Etkot, HopLop & Jatkot, VENN / HopLop / Heidi’s, 27.4.

Palautetta saatiin noin kymmenen kappaletta. Suurin osa osallistuneista sekä

palautetta antaneista oli tullut vain HopLoppiin. Tapahtuma koettiin hyvänä.

Tapahtumaa toivottiin pidettäväksi uudestaan ja sitä ehdotettiin jatkossakin osaksi

Pedagon vappua.

Merkit eivät saapuneet tapahtumaan, joten ne jaetaan kokouksen kanssa samalla ja

kokousta seuraavalla viikolla.

5.2. Pedago vs. Abakus futisturnaus, Kampuksen kenttä, 28.4.



Tapahtumasta saatiin viisi palautetta. Palaute oli pääosin kritiikkiä. Palautteessa nousi

esille toivomus tapahtuman paremmasta suunnittelusta. Tähän ei voitu Pedagon

puolesta vaikuttaa, sillä keli vaikutti siihen ettei ennen peliä ollut tietoa montako

pelaajaa tulisi paikalle. Osallistujat olisivat halunneet saada tietoa ennen tapahtumaa

siitä, kuinka joukkueet ovat jaettu ja ylipäätään muuta infoa.

Enemmistö palautteen antaneista ei tulisi samanlaiseen tapahtumaan uudestaan ja

keskiarvoksi tapahtumalle annettiin 1,5.

Yhteistyössä Abakuksen kanssa on vielä kehitettävää, mikäli yhteisiä tapahtumia

jatkossa järjestetään.

Liikuntatapahtumia ylipäätään kuitenkin toivottiin enemmän, kunhan niihin vain

satsataan.

5.3. Pedagon vappubrunssi, Café Europa, 29.4.

Ilmoittautuneita oli 43. Tapahtumasta saatiin neljä palautetta, joista melkein kaikkiin

kohtiin jokainen antoi arvosanaksi vitosen. Tunnelma koettiin rennoksi ja viihtyisäksi.

Ruokia, juomia ja Café Europan asiakaspalvelua kehuttiin. Myös omaan tahtiin

kulkeminen koettiin hyvänä.

Tapahtumaan osallistuneilta otettu Kide.appin kautta maksu ja laskutussopimus Café

Europan tehty.

5.4. Pedagon vappubileet, Keljon Tapiola, 29.4.

Tapahtumasta saatiin 17 palautetta. Tapahtumasta tykättiin kovasti: kehuttiin jopa

Pedagon parhaaksi tapahtumaksi. Palautteen mukaan oli satsattu oikeisiin asioihin.

Vastaavanlaisia tapahtumia toivottiin lisää.

Kritiikki koski tapahtumassa otettua yhteiskuvaa, kovaäänistä musiikkia sekä

tapahtumapaikan sijaintia.



Tapahtuman valaistuksista vastannut ulkopuolinen henkilö on ollut yhteydessä

tapahtumavastaaviin ja sekä laittanut viestiä Pedagon yleiseen sähköpostiin. Yhteen

tapahtumassa käytetyistä lampuista oli tullut väärinymmärryksen vuoksi oikosulku.

Lamppuun tai kytkentöihin liittyen ei oltu annettu ohjeistusta ja tämän takia käynyt

vahinko. Kyseinen valo ei ole toiminut tapahtuman jälkeen ja valaistuksesta vastannut

taho on ilmoittanut laittavansa Pedagolle laskun rikkoutuneesta lampusta.

Keskusteltiin rikkoutuneen lampun laskutuksesta. Kun vappubileiden laskuerittely

saapuu Pedagon taloussähköpostiin, aiotaan selvittää asiaa, mikäli laskussa

laskutetaan myös oikosulkuun menneestä lampusta. Jos erittelyä ei ole, pyydämme

sellaisen.

5.5. Pedagon vappu, Ylä-Ruth / Lounaispuisto / Vibes, 30.4.

Tapahtumasta saatiin kuusi palautetta, keskiarvona noin kolmonen. Lauantain ohjelma

koettiin laimeaksi perjantain vappubileiden jälkeen. Toisaalta koettiin myös kivan

rennoksi tapahtumaksi edeltävän päivän bileiden jälkeen.

Keittoaamiaisella ei ollut paljoa väkeä. Väkeä alkoi saapua paikalle vasta

myöhemmin iltapäivällä.

Puistositsejä ei pidetty. Lounaispuiston lava oli käytössä, keli oli epävakaa ja

ohjelman alkaessa paikalla oli vain viisi osallistujaa. Kymmentä yli paikalle saapui

enemmän ihmisiä, mutta tässä kohtaa päätös perumisesta oli jo tehty. Haluttiin tehdä

päätös välittömästi, jotta osallistujien ei tarvitse jäädä odottelemaan mahdollisesti

turhaan. Puistositseille paikan päälle saapuneille annettu ohitusoikeus valitsemaansa

tapahtumaan. Kaikilta, jotka saapuivat Lounaispuistoon, on kysytty yhteystiedot ja he

ovat tapahtumavastaavien tiedossa.

Kaiken kaikkiaan ensi vuodeksi voisi pohtia perinteen toimivuutta, kun moni lähtee

viettämään vappua Kirkkopuistoon Pedagon järjestämien tapahtumien sijaan. Tästä

aiotaan laittaa maininta tapahtumavastaavien pestitestamenttiin.

5.6. Kirjakerho, Alkulähde, 3.5.



Paikalla oli viisi osallistujaa.

Koottiin kirjavinkkauslista ja jaettiin se kirjakerhon Facebook-ryhmässä. Linkin tähän

saa myös laittamalla viestiä kirjakerhosta vastaaville. Launchattiin myös kesäbingo,

jonka suoritettuaan saa haalarimerkin.

Alustavasti syksyn ensimmäinen tapaaminen 7.9. samaan tapaan kuin viime syksynä:

tutustumista muihin kirjakerhon jäseniin ja ensimmäisen kirjan valinta.

5.7. Toukokuun hengailuilta, Discord, 12.5.

Paikalla oli viisi osallistujaa. Pelattiin tietokonepelejä rennolla fiiliksellä. Aiotaan

järjestää jatkossakin.

Palautelomaketta ei jaeta pienen osallistujamäärän vuoksi.

Hengailuappro-merkkiin vaadittavaa leimaa ei jaettu tapahtumassa vaan kerrotaan

osallistuneille erikseen.

5.8. Fuksiton mökkisauna, Opinkiven sauna, 16.5.

Opinkiven vuokra oli 150 € (sis. paljun). Tiia Hallamaa tehnyt asiasta

kulukorvauslomakkeen. Sanni Takala maksoi pizzat, jotka maksoivat 242 €. Yhteensä

tapahtuma maksoi 392 €. Tapahtuma oli toisen vuosikurssin opiskelijoille ilmainen.

Sanallinen palaute paikan päällä oli positiivista. Palautelomake tapahtumasta tulossa

ulos kokouksen jälkeen.

6. Tulevat tapahtumat

Syksyn tapahtumista lisätietoa kohdassa 9. Hupi.

7. Toimikuntien kuulumiset



7.1. Pedagoginen toimikunta

Siirretään kohtaan META.

7.2. Kulttuurivaliokunta

Kokoustettiin keskiviikkona 11.5. Suunniteltiin kulttuurivaliokunnantoimintaa ja

tehtiin kulttuurivaliokunnan vuosikello.

Lisäksi kulttuurivaliokunnalla ollut maanantaina 9.5. suunnittelutyöpaja.

7.3. YVV-toimikunta

Alumnivastaava Inka Perokorpi osallistui.

Seuraava tapaaminen 16.8. klo 10.

7.4. Opintoasiatoimikunta

Kokoustettiin tiistaina 10.5. Opiskelijaedustaja Emma Kola osallistui.

Kokouksessa nousivat ilmi uudet viestintäjärjestelmät sekä opelistan loppuminen.

Pedagon hallitus miettii uutta tapaa viestiä jäsenistölle. Pohdittiin myös hallituksen

kokouksessa, miksi laitos ei ole vastuussa uuden viestintäkanavan rakentumisessa.

Esille nousivat myös aloittavien opiskelijoiden kaksi ensimmäistä viikkoa. Muun

muassa kotiryhmien esittelyä aikaistettiin päivällä.

Seuraava tapaaminen 15.8.

8. Hallinto



Puheenjohtajisto tavannut toukokuun alussa. Tapaamisella käyty läpi

puheenjohtajiston vuosikelloa, eri pestien testamentit sekä toimintasuunnitelma ja

tehty toimintakertomuksen luonnos. Tapaamisen aikana luettu myös sähköpostiin

tullut viesti yhdenvertaisuudesta sekä välitetty viesti muulle hallitukselle. Pohdittiin

myös tutoreiden motivointia hallituksen kokouksiin osallistumiseen.

8.1. Sääntömääräinen ylimääräinen yhdistyksen kokous, Lyhty, 5.5.

Jäsenistöä ei ollut paikalla ollenkaan. Kokous kesti yhteensä noin 15 minuuttia.

Kaikki kolme sääntömuutosehdotusta käsitellään uudestaan syyskokouksessa

sellaisenaan.

8.2. Toimintakertomus 2022 ja hallitustestamentit

Kehotettiin hallituksen jäseniä lukemaan ja päivittämään sekä testamenttiaan että

oman pestinsä toimintakertomusta ennen kesälomalle siirtymistä.

Kannustettiin hallituksen jäseniä myös katsomaan toimintasuunnitelmaa syksyn

toimintaa pohtiessa.

9. Hupi

Keskusteltiin alkoholittomien sitsit järjestämisestä Fokuksen kanssa ja siitä, kuka

niiden järjestämisestä vastaa. Sitsien suunnittelu aloitettava hyvissä ajoin, sillä

mukana on kolme ainejärjestöä ja tapahtuma on tulossa heti syksyn alussa.

Kysytään mukaan tutoreita ja tapahtumatiimiä.

9.1. Vujutiimin tapaaminen, Kasvisto, 10.5.

Vujutiimin tapaamisessa juteltiin jaettujen tiimien hommista, puhuttiin alustavasti

vujujen ohjelmasta sekä selviteltiin alustavasti Freetimessä järjestettävien jatkojen

järjestelyjä.



Tapaamiseen osallistuneille annettiin kesäläksyksi pohtia kättä pidempää syksyn

ekaan kokoukseen, jonka päivämäärä päätetään lähempänä.

9.2. Apukäsien palkkiot

Siirretään kohtaan META.

9.3. Fuksimökki vuosikurssille -21

Tiia Hallamaa luonut eilen järjestävälle porukalle Whatsapp-ryhmän.

Eräkolkasta ei ole kuulunut vastausta, joten aletaan miettimään myös muita

vaihtoehtoja. Ilmoille heiteltiin ehdotuksia Keljon Tapiolalla yöpymisestä tai

Opinkiven saunasta.

9.4. Jano ry:n vuosijuhlat, 10.9.

Kutsu osoitettu kahdelle. Ilmoittautuminen auki tämän kuun loppuun asti.

Illalliskortin hinta on jäsenelle 50 € / 55 € (holiton/alkoholillinen) ja ei-jäsenelle 60 € /

65 €. Lisäksi vuosijuhlien jälkeen on mahdollisuus tulla silliaamiaiselle 11.9. kello 10

Opinkivelle. Silliaamiainen on jäsenelle 7 €, muille 10 €. Pedago kustantaa puolet

maksusta.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa kiinnostunut alustavasti.

9.5. Herkkuapprot 21.9.

Mukana kolme uutta yhteistyökumppani, jolloin pystytään ottamaan lisää osallistujia.

Uusiin tutkintoihin vaaditaan 5, 7 tai 9 leimaa. Uutena tutkintona 9 leiman

Mättökeisari. Passeja ei tällä kertaa tulosteta itse vaan ne tilataan muualta.

Alustava hinta osallistujille olisi 7 €. Voittoa tulisi tällöin 1000-1500 €.



Emma Kola saapui 17.06.

9.6. Pedagon syksyn tapahtumat

Tapahtumavastaavat ideoineet alustavasti tapahtumia. Orientaatioviikoilla ei

tapahtumavastaavien järjestämänä muuta kuin Kasvisten syyskauden avajaiset.

Fuksisitsit ja Beer pong siirretään päittäin. Syynä tälle poikkarit. Beer pongista

helpompi tehdä poikkarietkot. Beer pong on tällöin kaikille avoin tapahtuma

ensimmäisen kahden tunnin jälkeen.

Puistositsit ja jatkot Revossa suunniteltu alustavasti 8.9.

Kyykkäturnaus järjestetään sitsejä seuraavalla viikolla, 15.9. Se järjestetään

yhteistyössä tutoreiden ja edellisen vuoden fuksien kanssa.

Kyykkäturnauksen jälkeisellä viikolla 21.9. järjestetään Herkkuapprot.

Herkkuapprojen jälkeisellä viikolla 7.-8.10. järjestetään Pedago ry:n vuosijuhlat sekä

sillis.

Pikkujouluristeily järjestetään 10.-11.11. Tapahtumaa varten perustetaan oma

PJR-tiimi. Viestitään laitoksen henkilökuntaa pikkujouluristeilyyn liittyen, sillä

risteilyn ajankohta on arkipäivinä.

10. Kansainvälisyys

10.1. Ukraina-lahjoitus

Lahjoitus (300 €) tehty, Lääkärit ilman rajoja. Asiasta viestitty Instagramissa.

Poistutaan Lääkärit ilman rajoja -sähköpostilistalta.



11. Kulttuuri

Syksylle tulossa museotyöpaja ja teatterikäynti. Tähän haetaan JYYn

kulttuuriavustusta.

Käydään läpi jäsenkyselyn kulttuuri-osuuteen saatua palautetta ja kehitetään sen

avulla Pedagon kulttuuritoimintaa.

Juulia Kytömäki ja Saara Kaarakainen aikovat järjestää syksyllä draamakasvatukseen

liittyvän projektin osana opintojaan.

Tauko 17.14-17.31.

12. Liikunta

Vivecan kortti palautettu kesäksi toimistolle, liikuntavuorojen haku syksylle alkaa

myöhemmin.

Vivecan varastoista ei saa välineitä käyttää eli ei voida pitää esimerkiksi temppurataa

liikkavuoroille.

13. SOOL

Opiskelijoita on informoitu lakosta ja OAJn lakkoavustuksesta koskien sijaistamista.

14. Talous

Siirretään kohtaan META.

14.1. Hallituksen palkkiot

Siirretään kohtaan META.

15. Tutor



Tutorit ja hallitus tapaavat kokousta seuraavana päivänä Alkulähteellä klo 18-20.

Hallitus pitää esittelyjä esimerkiksi yhdenvertaisuutta ja tapahtumien järjestämistä

koskien.

Tutoreiden seuraava tapaaminen siirretty perjantaille 20.5. Tapaamisessa muun

muassa jaetaan vastuita syksylle.

Keskusteltiin syksyn tapahtumien turvahenkilöistä. Hallituslaiset toimivat tarvittaessa

turvahenkilöinä tutoreiden järjestämissä tapahtumissa sekä toisin päin. Samalla

saadaan myös hallitus tutummaksi fukseille.

15.1. Tutoreiden läsnäolo hallituksen kokouksissa

Toivottiin, että vähintään yksi tutor olisi läsnä kokouksissa kertomassa tutoreiden

kokemuksia ja kuulumisia. Tarvitaan tutoreita kertomaan tapahtumista, koska heidän

järjestämänsä tapahtumat ovat Pedagon tapahtumia ja täten ne käsitellään

kokouksissa.

Jatketaan asiasta kokousta seuraavan päivän hallituksen ja tutoreiden välisessä

tapaamisessa.

16. Viestintä

Viestintävastaava Janetta Ottosson pyysi pitämään julkaisuja varten tehdyt kuvat

sellaisina kuin ne ovat Canvassa. Parikin muutosta esimerkiksi sanojen suhteen

muuttaa tekstin muotoilua ja saattaa täten sotkea postauksen ulkonäköä.

Viestintävastaava aloittaa “viestintäkesäloman” 23.5 ja kehotti olemaan hyvissä ajoin

suoraan yhteyksissä hänelle, mikäli kesälle tulee jotain julkaistavaa.

Päätettiin julkaista vastaus Pedagon yhdenvertaisuutta koskeneeseen palautteeseen,

sillä hallituksen kaikki jäsenet ovat antaneet vastaukselle hyväksyntänsä.



Tutoreiden esittelyt tulossa Instagramiin feed-postauksena ennen perjantaita 20.5.

Postauksessa ohjataan katsomaan tarkemmat infot nettisivuilta.

Kesällä tulossa Pedagon onnittelut uusille opiskelijoille.

16.1. Nettisivut

Hallituksen iltakoulussa 12.5. pohdittiin uusien nettisivujen sisältöjä ja välilehtien

otsikoita. Uuden nettisivujen päivittämistä koskevan tapaamisen ajankohta doodlattu

ja se pidetään vielä toukokuun aikana. Nettisivujen tulee olla valmiina 26.6.

mennessä, jolloin fuksikirje toimitetaan luokanopettajakoulutuksen

koulutussuunnittelijalle, Iida Rautiaiselle.

17. Yhdenvertaisuus

Julkaistiin Pedagon yhdenvertaisuuskyselyn kooste jäsenistölle.

Toinen yhdenvertaisuusohjelman päivittämistä koskeva tapaaminen pidettiin 11.5.

Tapaamisella heräsi hyvää keskustelua, mutta toivottiin lisää jäsenistöä paikalle.

Torstaille 19.5. sovittu tapaaminen JYYn kanssa yhdenvertaisuutta koskevien asioiden

tiimoilta.

18. Yhteistyö

18.1. Vaatetilaus

Kevään osalta vaatetilaus on saatu hoidettua ja kaikki vaatteet jaettua.

Kalastajahatuista tullut kyselyä jäsenistöltä. Ehdotettiin niiden myyntiä

haalarimerkkien jakamisen yhteydessä.

18.2. Hallituspaidat



Edellisessä kokouksessa keskusteltiin hallituspaitojen tilaamisesta syksylle.

Kloffalta tilattaessa hinnaksi tulisi painatuksesta riippuen 40-50 euroa. Vaihtoehdoksi

vaatteiden tilaamiselle ehdotettiin, että jokainen hankkisi itse mieluisan hupparin ja ne

brodeerattaisiin muualla. Tultiin kuitenkin lopputulokseen, että menee sekavaksi, jos

on useampia erilaisia paitoja. Mietittiin myös, otetaanko paitoja ollenkaan, jos kaikki

eivät sitä ottaisi.

Palataan asiaan kokouksen jälkeen.

19. Ympäristö

19.1. Pestin uudelleenmarkkinointi

Ympäristövastaava edustaa muitakin eettisiä ja kestävän kehityksen arvoja kuin

ympäristöä.

Nettisivuille lisätty kestävä kehitys -niminen alasivu. Mietittiin pestin

uudelleennimeämistä esimerkiksi kestävän kehityksen vastaavaksi.

20. Alumnitoiminta

Kasvisjärjestöjen yhteinen alumnitapahtuma suunnitteilla syksylle. Yliopisto olisi

mukana järjestämässä tapahtumaa. Tapahtumassa olisi eri ainejärjestöjen omat

osuudet sekä kaikkien ainejärjestöjen yhteinen osuus.

21. Edunvalvonta

21.1. Harkkakysely

Kyselyyn tullut 108 vastausta, vajaa puolet vastanneista oli pedagolaisia. Kokousta

seuraavana päivänä tehdään kooste kyselyn vastauksista. Kooste toimitetaan

laitokselle.



Torstaina 19.5. klo 14.30-16 yhteistyötoimikunnan kokous, jonne olisi hyvä viedä

kyselystä saatua palautetta. Edunvalvojat Emma Kola ja Minea Nirhamo keräävät

koosteen opiskelijaedustajille Sara Kangassuolle ja Inka Perokorvelle toimikuntaan

vietäväksi.

21.2. Jäsenkysely

Kyselyyn tullut noin 40 vastausta. Aikaa vastata maanantaihin 23.5. asti.

Kyselyn kooste toimitetaan ope-listalle ja laitokselle.

Tauko 18.01-18.24

Minea Nirhamo ja Atte Urama saapuivat 18.15.

22. META

7.1. Pedagoginen toimikunta:

Opiskelijaedustajat Atte Urama ja Minea Nirhamo osallistuivat pedagogisen

toimikunnan kokoukseen 10.5.

Kokouksessa keskusteltiin OKL:n kevätkonferenssista, joka järjestetään 17.5.

Pohdittiin kevätkonferenssin ohjelmaa ja käytännön toteutusta (kevätkonferenssin

järjestäminen pedagogisen toimikunnan tehtävä). Ohjelmassa muun muassa

aineryhmä- ja pienryhmätoimintaa, fishbowl-keskustelu sekä yhteistä koontia

yhteisöllisen kehittämisen työpajasta, joka järjestettiin 3.5. Työpajassa Pedagoa

edustamassa olivat paikalla olivat Minea Nirhamo ja Tiia Hallamaa.

Työpajassa keskusteltiin muun muassa ohjauksesta ja sen kehittämisestä.

Ensimmäisen vuoden syksy puhutti monissa pienryhmissä: miten saadaan selkeä kuva

meidän opiskelijoille siitä, mitä meillä opiskellaan. Ehdotuksena on ollut, että

kasvatustieteen perusopintojen järjestystä muutettaisiin ja/tai POM-opinnot alkaisivat

vasta tammikuussa.



OKL:n kevätkonferenssi järjestettiin 17.5. Peurungassa. Pedagogisen toimikunnan

opiskelijaedustajat Atte Urama ja Minea Nirhamo osallistuivat konferenssiin. Heidän

lisäkseen paikalla yhteensä noin 60 OKL:n opettajaa.

Konferenssissa käytiin läpi opeopetuksen ydinkysymyksiä, kuten: millaisia opettajia

haluamme maailmalle? Käsittelyssä oli kolme eri ilmiöryhmää: hyvinvointi,

yhteiskunta ja vuorovaikutus.

Fish bowl-keskustelussa käytiin läpi muun muassa opettajien rehellisyyttä

opiskelijoita kohtaan: vaatimukset opettajia kohtaan, virkojen määräaikaisuus ja

lakkokeskustelu nousivat esille aihetta käsiteltäessä.

Peurunkaan kulkemista varten vuokrattiin auto, jonka vuokraaminen maksoi 83 €.

Lisäksi ylimääräinen tunti maksoi 12 € ja bensat noin 9 €.

9.2. Apukäsien palkkiot:

Syksystä alkaen toimiessaan apukätenä alle 10 euron tapahtumaan on ilmainen

sisäänpääsy ja yli 10 euron tapahtuman saa puoleen hintaan.

14. Talous:

Käytiin läpi tapahtumavastaavien budjettitaulukko ja sen toimintaperiaate.

Talvipäiväbusseista kuusi lippua jäi lunastamatta, heille lähetetään lasku.

Aiemmin kokouksessa käsitellystä lampusta tullut lasku, 180 €. Keskusteltiin muun

muassa vakuutuksista ja Pedagon oikeuksista sekä vastuista tilannetta koskien. Laskua

ei makseta vielä, eräpäivä 24.5. Asiaa selvitellään.

Tilin saldo: 10 169,21 €

Jäsenmäärä: 341

Tärkeitä summia: erääntyviä laskuja 150 € edestä

Maksettuja summia:



Maksetut laskut:

Klaimet Finland Oy

518,60 €

Vaatetilauksen jämät

HEF Group

230,88 €

Herkkusuu -haalarimerkit

Pohjolan turistiauto Oy

13 455,00 €

Talvipäivien bussit

MH Service Oy

622,79 €

HopLopin ja vapun kotibileiden järjestyksenvalvojat

Lääkärit ilman rajoja

300,00 €

Kriisilahjoitus

24Rent

95,00 €

Vuokra-auto OKL:n kevätkonferenssiin matkustamista varten + lisätunti 12 €

Stimulus ry

1,80 €

Leffailta

HEF Group

424,48 €

220 HopLop -haalarimerkkiä

200 Vappu 2022 -haalarimerkkiä



Maksukorttien maksut:

Posti / Postimerkkirulla 10.5.

195,00 €

Merkkimyyntiä varten 100 kpl postimerkkejä

Posti / Kirjekuoria 10.5.

21,00 €

100 kpl C65 kirjekuoria

Lidl / Yhdenvertaisuusohjelman päivitystilaisuuden eväät 11.5.

18,36 €

Keljon Prisma 29.4.

235,71 €

Vappubileiden tarjoilut 1/2

Keljon Prisma 29.4.

25,35 €

Vappubileiden tarjoilut 2/2

Hesburger Keljo 29.4.

3,00 €

Jäitä vappubileisiin

HopLop

1 581,00 €

Tilavuokra

Kulukorvaukset:

Masi Hautalammelle 16 €

Bussiohjelman tarvikkeita:



- Glow sticks

- Lippalakki

- Mitali

- Pilailulasit

- Asu x2

14.1. Hallituksen palkkiot:

Keskusteltiin siitä, mitä Pedagon rahoilla aiotaan tulevaisuudessa tehdä.

Talousvastaavat nostivat esille muun muassa sen, mihin Pedagon tulot käytetään ja

milloin tapahtumista voidaan ylipäätään jäädä voitolle.

Tapahtumavastaavat selvensivät, että tapahtumista tulleilla tuotoilla on rahoitettu

tulevia tapahtumia. Tällöin tulevien tapahtumien hintalappu pysyy kohtuullisena

jäsenistölle. Tapahtumavastaavat perehdytetty pestiinsä niin, että saavat tehdä mitä

vaan tulevissa tapahtumissa, kunhan pystyvät rahoittamaan sen aiemmilla

tapahtumilla.

Tapahtumien tuloihin liittyen nostettiin esille TP-bussien lippuihin lisätty 1 €.

Tapahtumavastaavat perustelivat lippujen hinnan ylimääräistä euroa sillä, että lipun

hintoja päättäessä ei voida olla täysin varmoja siitä, kuinka moni on kiinnostunut

tapahtumasta. Esimerkkinä vappubileet: tapahtuman hinta +/- 0 laskettu sadalle

osallistujalle. Yhtäkkiä tulikin 150 osallistujaa, jolloin tapahtuma tuotti voittoa.

Keskusteltiin siitä, pitäisikö vastaavat tuottojen keräämiset perustella: milloin ja miksi

tapahtumat tekevät tuottoa?

Keskusteltiin Herkkuapprojen tuotoista koskien näkökulmaa tuottojen käyttämisestä

jäsenistön hyödyksi, sillä tällöin Herkkuapprojen tuloilla muiden ainejärjestöjen

osallistujat maksavat osallistuessaan Pedagon tulevia tapahtumia. Keskusteltiin siitä,

onko kyseinen toimintatapa reilu tapahtumaan osallistuvia kohtaan.

Nostettiin esille tulojen tarkempi budjetointi, jolla luotaisiin selkeyttä ja

läpinäkyvyyttä Pedagon toimintaan. Keskusteltiin siitä, pitäisikö budjettiin



esimerkiksi lisätä isompi osuus tapahtumille, jolloin joillain tapahtumille ei tarvitsisi

rahoittaa muita tapahtumia.

Muistutettiin myös siitä, että kaikki Pedagon tilillä oleva raha on Pedagon yhteistä

rahaa, joka ei jakaudu sektoreittain. Tässä kohtaa nostettiin esille muiden sektoreiden

budjetit: esimerkiksi edunvalvonta-sektorille ei ole määritelty lainkaan omaa

budjettia.

Hallituksen kokouksen pizzatilauksen loppusumma: 151,70 €. Pedago kustantaa ruoan

hallituksen virkistäytymisbudjetista.

Nostettiin keskusteluun myös hallituksen virkistäytymisbudjetti: miten summa

päätetään ja miten se jaetaan hallituslaisten kesken?

Nostettiin kokouksen päätteeksi vielä esille tilintyhjentäjäiset. Kyseessä olisi vuoden

viimeinen tapahtuma, jossa käytettäisiin kaikki vuoden mittaan tulleet tuotot

jäsenistölle järjestettävään isoon tapahtumaan. Lupaa tapahtuman järjestämiselle ei

vielä myönnetty mahdollisten yllättävien kulujen varalta.

Aiheeseen palataan vielä syksyllä.

Kokouskuulumiset laittaa Heidi Hakamäki.

Kahden viikon reipas: Sara Kangassuo

23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Syksyn ensimmäisen kokouksen ajankohtaa on yritetty sopia, mutta ihmisten

kesätöiden vuoksi aikaa ei ole vielä sovittu. Alustavasti syksyn ensimmäisen kokous

järjestetään viikolla 32 tai 33.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa päätti kokouksen klo 19.05.

Jyväskylässä 17.05.2022



Tiia Hallamaa Siru Kirkelä

Puheenjohtaja Sihteeri

Saara Kaarakainen Sara Kangassuo

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


